
 
Behandeld in 
datum 

Onderwerp Portefeuille
houder 

Inhoud Stand van zaken Afge
daan 

15-01-2024 Stikstof: verstrekken 
informatie 
woningbouwprojecten 

Beemsterbo
er, J. 

Op de vraag van de PvdA over specifieke projecten 
die leiden onder stikstof die binnen het bereik van 
de provincie liggen en waarover informatie moet 
worden verstrekt, meldt gedeputeerde 
Beemsterboer dat hij een lijst van vier 
woningbouwprojecten heeft ontvangen. Hij zegt 
toe deze lijst te verstrekken en belooft ook 
informatie over infrastructurele projecten te geven. 
Hij maakt een voorbehoud dat hij moet nagaan of 
er juridische risico's verbonden zijn aan het delen 
van deze informatie. 

 Nee 

20-11-2023 Initiatiefvoorstel PvdD 
Beperking Hobbyjacht 
en het 
Faunabeheerplan 
Wildsoorten 

Beemsterbo
er, J. 

De gedeputeerde wijst erop dat alle bevoegdheden 
m.b.t. de jacht op de vijf soorten toebehoren aan 
het Rijk en de jacht slechts door een wetswijziging 
kan worden gestopt. Hij stelt voor om een 
technische briefing te organiseren. 

 Nee 

20-11-2023 Actieplan Kocken, R. De heer Mülder (D66) zegt dat hij Ten aanzien van 
de 1,6 miljoen door ombuigingen in het 
coalitieakkoord, waardoor een aantal activiteiten en 
onderzoeken tijdelijk ‘on hold’ gezet zijn 
verduidelijking wil. Hij wil weten welke projecten, 
naast actieplan exoten en actieve 
soortenbescherming, on hold gezet zijn. 

Het betreft hier slechts een aanpassing 
van de kasraming van de middelen uit 
het Masterplan biodiversiteit. Omdat we 
het geplande bedrag dit jaar niet meer 
zouden uitgeven hebben we dat 
doorgeschoven.  De middelen blijven 

Nee 



 
Gedeputeerde Kocken zegt dat er wel degelijk wat 
aan exoten is gedaan. Voor het maken van een 
plan zijn er echter nog geen kosten gemaakt en 
herstelmaatregelen zijn bekostigd uit een ander 
budget.  De aanpak van exoten is dus niet 
helemaal on hold gezet. De gedeputeerde biedt 
aan om in het uiterste geval schriftelijk te 
antwoorden op de heer Mülder (D66) zijn vraag 
over on hold gezette projecten. De heer Mulder 
gaat hier op in. 

beschikbaar voor soortenbescherming 
en actieplan exoten. 

12-10-2023 Brief Nederlandse 
Archeologievereniging 

Beemsterbo
er, J. 

Statenlid Van Wijnen (GL) haalt een brief van de 
Nederlandse Archeologievereniging aan. Deze 
vereniging heeft zorgen geuit over de vraag of 
gemeenten hun taken wel naar behoren kunnen 
vervullen. Hoewel deze vragen reeds zijn verspreid, 
herhaalt ze deze nogmaals voor de duidelijkheid. 
GroenLinks wil weten of de gedeputeerde bekend 
is met de inhoud van deze brief. Daarnaast vraagt 
Statenlid Van Wijnen of de gedeputeerde bereid is 
om in gesprek te gaan met de Nederlandse 
Archeologievereniging over hun zorgen en of hij 
deze bevindingen wil delen met Provinciale Staten.   
Gedeputeerde Beemsterboer geeft aan dat zijn 
voorganger op dit dossier al in gesprek is gegaan 
met de Nederlandse Archeologievereniging en dat 

 Nee 



 
hij met de Staten het verslag van dit gesprek zal 
delen. 

12-10-2023 Besluitvormingsproces 
koploperprojecten 

Beemsterbo
er, J. 

Mevrouw Van der Helm-Chandansingh (50PLUS) 
geeft aan dat de besluitvorming bij GS ligt. Ze 
vraagt zich af op welk moment PS nog betrokken 
worden in het besluitvormingsproces over de 
volgorde van de koploperprojecten.   Gedeputeerde 
Beemsterboer memoreert dat er nog geen 
zekerheid is over de € 800 miljoen die de provincie 
mogelijk van het Rijk ontvangt. In de tweede helft 
van het komende jaar besluit het Rijk over de 
toewijzing van deze middelen en het exacte bedrag 
dat beschikbaar wordt gesteld. Hoewel de provincie 
in totaal ongeveer 1,6 miljard heeft aangevraagd, is 
er nog onzekerheid over het uiteindelijke bedrag. 
Hij benadrukt dat deze onzekerheid in alle 
provincies speelt. Wat betreft de 
koploperprojecten, zijn de Provinciale Staten 
hierover per brief geïnformeerd. De gedeputeerde 
zegt toe deze brief opnieuw te versturen voor de 
nieuwe Statenleden die er mogelijk nog niet van op 
de hoogte zijn. Hij geeft aan dat, zodra de 
budgetten voor de koploperprojecten beschikbaar 
zijn, deze projecten direct van start zullen gaan 

 Nee 



 
zonder verdere discussie over de volgorde van 
uitvoering. 

12-10-2023 Koploperprojecten Beemsterbo
er, J. 

Statenlid Van Wijnen (GL) vraagt de gedeputeerde 
PS te informeren gedurende het hele proces van de 
koploperprojecten.    Gedeputeerde Beemsterboer 
licht toe dat het besluitvormingsproces omtrent de 
koploperprojecten onder de bevoegdheid van GS 
valt. De Provinciale Staten zijn hierover 
geïnformeerd middels een brief, waarin ook de 
betreffende projecten zijn beschreven. Deze 
projecten zijn nu ter goedkeuring ingediend bij het 
Rijk. Indien het benodigde budget van het Rijk 
wordt toegekend, zal GS beslissen of de projecten 
daadwerkelijk uitgevoerd gaan worden. 
Gedeputeerde Beemsterboer zegt toe PS te 
informeren over de ontwikkelingen. 

 Nee 

12-10-2023 PPLG Beemsterbo
er, J. 

Gedeputeerde Beemsterboer erkent dat er 
aanzienlijke onduidelijkheid en complexiteit in het 
proces zit. Hij merkt op dat provincies vaak onder 
druk staan om hun documenten tijdig bij het Rijk 
in te dienen. Dit was ook het geval bij de 
startversie van het PPLG. Vervolgens geeft het Rijk 
aan dat ze meer tijd nodig hebben dan 
oorspronkelijk verwacht. Dit komt mede door de 
val van het kabinet. De gedeputeerde benadrukt 

 Nee 



 
dat dit geen verwijt is, maakt dat dit het proces wel 
ingewikkeld maakt. Hij bevestigt dat de 
koploperprojecten een onderdeel vormen van het 
PPLG. Deze projecten worden specifiek vanuit het 
PPLG geselecteerd. Gedeputeerde Beemsterboer 
begrijpt dat er behoefte is aan meer informatie 
hierover. Hij meldt dat er een overzicht bestaat van 
de aangevraagde koploperprojecten en zegt toe dit 
overzicht te zullen verstrekken. 

12-10-2023 Biologische landbouw Beemsterbo
er, J. 

Gedeputeerde Beemsterboer reageert op de 
oproepen van de Partij van de Dieren, PvdA en 
GroenLinks. Hij erkent de noodzaak van een 
gesprek over de doelstellingen rondom biologische 
landbouw. Hij wijst erop dat Europa streeft naar 
25% biologische landbouw, terwijl het nationale 
beleid een doel van 15% hanteert. Dit is aanzienlijk 
meer dan de huidige 4,7%. De gedeputeerde ziet 
de waarde in van een bredere discussie hierover 
binnen de Staten of de commissie. Echter, hij 
vraagt zich af of het koppelen van deze discussie 
aan de huidige motie de juiste aanpak is. Hij stelt 
voor om de motie als afgedaan te beschouwen en 
zegt toe om vervolgens, wellicht in samenwerking 
met de griffie, te kijken hoe ze een diepgaand 

 Nee 



 
gesprek over biologische ambities kunnen 
organiseren. 

12-10-2023 Biologische productie Beemsterbo
er, J. 

Statenlid Van Wijnen (GL) reageert op de 
opmerking van de gedeputeerde over biologische 
productie. Ze vraagt zich af wat de meerwaarde is 
van zijn algemene opmerking over hogere prijzen 
en lagere volumes. Ze wil weten of dit specifiek 
betrekking heeft op de productie in Noord-Holland 
en merkt op dat het antwoord van de gedeputeerde 
overkomt als een snelle, niet doordachte mening.   
Gedeputeerde Beemsterboer geeft aan dat hij niet 
zeker weet of er specifieke cijfers beschikbaar zijn 
over het volume en de prijs van biologische 
landbouw in Noord-Holland. Echter, hij gelooft dat 
er op nationaal niveau wel gegevens over dit 
onderwerp te vinden zijn en biedt aan om deze te 
zoeken als dit Statenlid Van Wijnen zou helpen.   
Statenlid Van Wijnen (GL) concludeert dat dit 
antwoord een eerlijker beeld geeft dan slechts een 
weergave van een gevoel. 

 Nee 

12-10-2023 Bedreiging boeren Beemsterbo
er, J. 

Mevrouw Schneemann (Volt) vraagt of 
gedeputeerde Beemsterboer het met haar eens is 
dat als er signalen zijn dat boeren bedreigd zijn, er 
moet worden uitgezocht of dit het geval is en wat 
eraan gedaan kan worden.   Gedeputeerde 

 Nee 



 
Beemsterboer zegt toe te onderzoeken welke 
signalen er zijn en gesprekken te voeren met 
boeren die zich geïntimideerd voelen en hun 
omgeving om te achterhalen wat er precies aan de 
hand is. 

09-10-2023 Wijziging 
openstellingsbesluit 
subsidie natuur- en  
landschapsbeheer 

Kocken, R. Mevrouw Bakker (VVD) spreekt haar dank uit naar 
de BBB voor het agenderen van dit agendapunt. Ze 
wijst op de opmerkelijke aanpassing van het 
subsidieplafond waardoor ook andere aanvragen 
kunnen worden gehonoreerd. Ze maakt zich 
zorgen over de mogelijk verminderde kritische 
beoordeling van subsidieaanvragen, vooral wat 
betreft de toekomstbestendigheid en het 
innovatieve karakter van het beheer. Uit de 
documenten blijkt dat het doel is om in principe 
alle voorstellen te subsidiëren. Daarnaast merkt 
mevrouw Bakker op dat er geen financieel 
dekkingsvoorstel is voor het verhogen van het 
subsidieplafond. Ze vraagt of er een aanpassing 
van de begroting aan zit te komen. Mevrouw 
Bakker (VVD) heeft in de reactie van GS nog geen 
antwoord gehoord op haar vragen over 
toekomstbestendigheid en het innovatieve 
karakter. Gedeputeerde Kocken zal terugkomen op 

Met de beantwoording van 
statenvragen nr 80 (GS 13 feb) wordt 
deze toezegging afgehandeld. 

Ja 



 
de vraag waar de dekking vandaan komt van de 
verhoging van het subsidieplafond. 

09-10-2023 Budget voor beheer 
van natuur en zorg 
wilde dieren 

Beemsterbo
er, J. 

Statenlid Bwefar (GL) verduidelijkt haar vraag en 
geeft aan dat het gaat over het beheer van de 
natuur. Ze benadrukt dat in de begroting bij punt 
6.1 staat dat het de verantwoordelijkheid van de 
provincie is om voor wilde dieren te zorgen. Ze uit 
haar zorgen over het feit dat hier geen specifiek 
budget voor is gereserveerd. In deze context vraagt 
de PvdA zich af of het actieplan zal behandelen hoe 
de provincie op de hoogte blijft van de meest 
recente wetenschappelijke inzichten met 
betrekking tot het welzijn van wilde dieren, hoe 
deze inzichten zullen worden 950 toegepast en of 
ze consequent zullen worden doorgevoerd.  Dit is 
gedeputeerde Beemsterboer niet bekend en zal dit 
nagaan. 

 Nee 

11-09-2023 Resultaten 
bestemming hout van 
boskap 

Kocken, R. De gedeputeerde beantwoordt ook de vraag over 
hoe snel er zicht is op de beste bestemming voor 
het hout. Er is al een proefopstelling gebouwd om 
het hout van de bomen te verwerken in gevels voor 
huizen, en deze proef is twee weken geleden 
gestart. Hoewel ze op dit moment niet kan 
aangeven wanneer de resultaten beschikbaar zullen 

Deze is afgedaan bij de beantwoording 
van vraag 5 van Statenvragen 71-2023 
(14-11-2023). 

Ja 



 
zijn, zegt de gedeputeerde toe dat ze het de Staten 
zal laten weten zodra ze meer informatie heeft. 

11-09-2023 Technische Briefing 
dynamisering / 
boskap in het 
natuurgebied Bergen 
aan Zee 

Kocken, R. Gedeputeerde Kocken stelt voor om een technische 
briefing te organiseren om de aanpak van de 
stikstofproblematiek in het natuurgebied bij Bergen 
aan Zee te verhelderen. Ze zegt dat er verschillende 
meningen zijn over welke stoffen nodig zijn en of 
er een stikstofdoel is. Ze denkt dat een technische 
briefing helpt om duidelijk te maken wat de 
provincie aan het doen is en waarom. Ze zegt dat 
het belangrijk is om het eens te zijn over de feiten, 
zodat de discussie over de beste oplossing verder 
kan gaan. 

Deze technische briefing is in de vorm 
van een werkbezoek op 9 oktober 2023 
afgedaan. 

Ja 

 


